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Protokół z posiedzenia komisji  
Rewizyjnej w dniu 12 grudnia 2011roku  

 
1. Obecni  

� Ireneusz Gawroński – przewodniczący komisji  
� Sylwester Iwanowski – z-ca przewodniczącego  
� Teresa Kocot – członek  
� Krystian Dąbrowski – członek  
� Kamil Kowalik – członek  

 
2. Temat posiedzenia  

� Opiniowanie i przyjęcie planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok 
� Ewentualne uwagi do projektu BudŜetu  
� Sprawy bieŜące  

 
3. Posiedzenie komisji  
 

o Ireneusz Gawroński – Przewodniczący komisji – przywitał wszystkich , przeprasza wszystkich, 

ze posiedzenie nie odbywa się w Sali nr 16, ale brakuje tam krzeseł .  

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – na dole jest sala dla Klubu, sala na posiedzenia komisji to 

sala 114.  

o Ireneusz Gawroński – Przewodniczący komisji – odczytanie porządku posiedzenie. Nie ma 

uwag do proponowanego porządku.  Czy potrzebne jest wprowadzenie do BudŜetu? – nie ma 

pytań. NajwaŜniejsze liczby się niewiele się  zmieniają. ZadłuŜenie jest mniejsze o 3,5 mln. 

Dochody na 1 mieszkańca wyŜsze o 300 zł. (odczytanie wysokości inwestycji, dotacji, 

zabezpieczone środki).  

o Sylwester Iwanowski – Zastępca przewodniczącego komisji – zaplanowana na dotacje 100.000 

zł mniej. Sport niezbędnie funkcjonował na takim poziomie jak obecnie. Czy jest moŜliwość 

utrzymania sportu na dotychczasowym poziomie?.  

o Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta- konieczność ograniczenia wydatków  bieŜących  jest 

spójna z dochodami bieŜącymi. Środki dajemy na konkursy na realizację zadań  , który będzie się 

rozstrzygał. Kryzys jest widocznym faktem, więc środki naleŜy przyznawać z umiarem.  

o Sylwester Iwanowski – zastępca przewodniczącego komisji – ta działka przez 2 -3 lat działała na 

jakimś poziomie. Jest to współpraca  z organizacjami pozarządowymi. Zmniejszenie o ¼ dotacji  to 

zmienia stan działalności  

o Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – moŜe być wkład nie tylko z miasta , ale i innych.  

o Ireneusz Gawroński – Przewodniczący komisji – mniej na oczyszczanie miasta i zieleń, 

wszędzie widać zmniejszenia. Pani Burmistrz zaplanowała 10 mln. dochodu, ale to gdybanie.  

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – mogłam zaplanować 7 mln. z kredytu, ale byśmy go nie 

dostali.  

o Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta –zostało zdjęte z rezerwy 300.000 zł zamiast prawie 

100.000 zł. BudŜet państwa teŜ da nam waŜne informacje.  

o Krystian Dąbrowski – członek komisji – czy chcecie podjąć kroki dotyczące reorganizacji 

szkolnictwa?.  

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – nie takie by likwidować szkoły, zmiany organizacyjne. 

Likwidacja to teŜ byłyby koszty. 
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o Teresa Kocot – członek komisji – istotne zmiany będą z góry od Ministerstwa.  

o Ireneusz Gawroński -  Przewodniczący Komisji  - dokładamy pieniądze do państwa. Najprościej 

jest zlikwidować, ale potem są problemy. Chcę przedstawić, Ŝe w 2010r Rada podjęła uchwałę z 

trybem prac nad projektem budŜetu. Opiniowanie budŜetu do 30.11. Ostatnia komisja finansowo – 

budŜetowa do 10.12. ma zrobić analizę wniosku.  

o Urszula Polak- Wałek – Skarbnik Miasta- projekt dawniej był do 30 marca , a teraz jest do 

końca roku. Termin sprawozdania się nie zmienił.  

o Ireneusz Gawroński – Przewodniczący Komisji – odczytanie planów zadań inwestycyjnych 

planowanych na 2012 rok. Proszę  o informację dotyczącą modernizacji Urzędu Miasta.  

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta -  to projekt rewitalizacji budynku , kwota zabezpieczona na 

wymianę  okien.  

o Ireneusz Gawroński – Przewodniczący Komisji – a schody?. 

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – 50.000 zł to odrębna pozycja. 

o Ireneusz Gawroński – przewodniczący komisji – co to jest system szybkiego reagowania?.  

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – jest to w Zarządzaniu kryzysowym , obudowa 

komunikacyjna, sprzętowa w razie jakiegoś kryzysu.  

o Ireneusz Gawroński – przewodniczący komisji – remontom w przedszkolu Nr 5 komisja 

rewizyjna powinna się przyjrzeć. 100.000 zł na dofinansowanie sposobu ogrzewania. 

o Urszula Polak- Wałek – Skarbnik Miasta – to dopłata do osób fizycznych , które zmieniają 

system ogrzewania.  

o Teresa Kocot – członek komisji – w przedszkolu Nr 9 jest decyzja sanepidu dot. łazienek , a czy 

jest opinia w przedszkolu nr 5  dotycząca kuchni  

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – nie  

o Ireneusz Gawroński – przewodniczący komisji -   ul. Ciasna 4 

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – są 2 budynki Ciasna 4 i Kacza 8 Mają wspólną ścianę. To 

są pieniądze na ekspertyzę.  

o Ireneusz Gawroński – przewodniczący komisji – Targowisko Grodziecka , temat  znany 

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – pieniądze zabezpieczone w budŜecie zgodnie z ustaleniami 

z 2010r z targowiczanami by nie czuli się oszukani. Prowadzimy rozmowy by budować wspólnie 

targowisko na Grodzieckiej i pozostawić na Auby . Myśleliśmy o przystąpieniu do programu  

Jesika . Jeśli się uda zwolnić te środki to będzie moŜna je zainwestować gdzie indziej. W 

stowarzyszeniu jest 63 osoby i są zainteresowane.  

o Ireneusz Gawroński – przewodniczący komisji – czy są jeszcze pytania?  

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – pewne inwestycje będą generowały koszty np. Galeria , 

Elektrownia.  

o Sylwester Iwanowski – zastępca przewodniczącego komisji- nie mam informacji o boiskach przy 

SP 7 , czy mogę prowadzić zajęcia.  

o Ireneusz Gawroński – przewodniczący komisji – odczytuje  decyzje dotyczącą boiska 

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta –obiekt ten był budowany w róŜnych etapach . Pewne etapy 

wymagały pozwolenia na budowę inne nie.  
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o Sylwester Iwanowski – zastępca  przewodniczącego komisji- we wrześniu kazano nam zagrodzić 

taśmą i był zakaz.  

o Teresa Kosmala- Burmistrz Miasta – nie wiem co się działo od chwili oddania do uŜytku. To ja 

kazałam ogrodzić taśmą bo siatka była odgięta i wystawały pręty.   

o Andrzej Świątek – doradca – 31 sierpnia obiekt dopuszczono do uŜytkowania , a być  moŜe we 

wrześniu ktoś coś zdewastował  

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – to zarządca budynku wie, czy jest dobrze czy nie i czy 

moŜna uŜytkować czy nie.  

o Urszula Polak- Wałek – Skarbnik Miasta – czyli tam nie były prowadzone zajęcia  

o Sylwester Iwanowski – zastępca przewodniczącego komisji – na duŜym boisku zajęcia były 

prowadzone,  natomiast na tym wielofunkcyjnym odbywały się tylko gry i zabawy młodszych klas.  

o Teresa Kosmala – Burmistrz Miasta – najpierw powinien Pan jako uŜytkownik  iść do gospodarza 

obiektu i to on powinien wiedzieć czy ma dopuszczenie , czy nie. Dokumentacja jest w ZBK jest 

tego duŜo jeśli Pana interesują szczegóły to duŜo dokumentów .Jest pozwolenie moŜna wchodzić.  

o Sylwester Iwanowski – zastępca przewodniczącego komisji – chciałem spytać o 

termomodernizację Ŝłobka i kamienicę naprzeciw kościoła.  

o Teresa Kosmala- Burmistrz Miasta – Ŝłobek nie moŜe być termomodernizowany , proszę się 

zainteresować termomodernizacją innych budynków. Nie jesteśmy gotowi muszą być wymieniane 

okna i dach, wentylacja musi to być dobra firma . Tam gdzie były wykonywane takie prace nie 

mamy spokoju. Od dachu chcemy zacząć w tym roku. Jeśli chodzi o kamienice rada podjęła 

uchwałę , Ŝe chce wykupić tą kamienicę, ale gmina nie wykupiła . Wykupiło to CTBS i nie ma 

środków na remont .Spółka jest młoda i nie ma zysków by robić remont.  

o Kamil Kowalik – członek komisji – rozumiem , Ŝe Pani Burmistrz patrzy na to jak na ruiny , a nie 

jak na nieruchomość, która jest zabudowana.  

o Teresa Kosmala- Burmistrz Miasta – Ŝeby tylko zabezpieczyć potrzeba 70 tys .  

o Ireneusz Gawroński – przewodniczący komisji – czy te odpowiedzi są wystarczające, czy są 

jeszcze jakieś pytania? . Jeśli nie ma pytań dziękuję państwu. 

 
 
 
 
Protokołowała         Członkowie Komisji  
 
Katarzyna Gierat        1. I. Gawroński ………………… 

         2. S. Iwanowski ……………….. 

3. T. Kocot …………………….. 

4. K. Dąbrowski ……………….. 

5. K. Kowalik ………………….. 

� Integralną częścią protokołu jest nagranie dźwiękowe  


